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Blackstone Action Stunt Show
黑石号动作特技秀

ACT I
第一幕
Blackstone Ship is docked
黑石号停泊
[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2][bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4][bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK6][bookmark: OLE_LINK7][bookmark: OLE_LINK8][bookmark: OLE_LINK9]Continuation of PRESHOW – where Crew’s actions are choreographed and (mostly) precise. The crew loading the BLACKSTONE SHIP and preparing for sea. The deck of the ship is busy as crew lift large crates labeled “FRAGILE”
预演的延续-船员的动作是精心设计的和精确的（大部分）。船员登上黑石号准备出海。甲板上船员忙着举起贴有“易碎物品”标签的大箱子。
Several BARRELS are labeled “BLACK POWDER”, “FLAMMABLE”“CAUTION”
一些捅标有“黑火药”，“易燃”，“小心”字样
[bookmark: OLE_LINK10]Two watch-guards, Ming Le and Yi Fei are patrolling below each TOWER DS. 
两个看守，明乐儿和 逸飞正在火焰塔下方甲板上巡逻。
During the Pre-Show, CAPTAIN BLACKSTONE climbs the stairs of FLAME TOWER and watches the crew while admiring his ship.  CAPTAIN BLACKSTONE is very much a “Proud Papa” as he admires his ship.
在预演期间，在欣赏自己船的同时，船长黑石号爬上火焰塔台阶密切观察船员的举动。在他欣赏自己的船时，黑石号船长像一位非常自豪的爸爸。


VOICE OVER
旁白
[bookmark: OLE_LINK11][bookmark: OLE_LINK12]It was years ago — in this same enchanted lagoon — that Captain BLACKSTONE lost his happiness. 
几年前，同样在这个迷人的湖上，黑石号船长失去了自己的幸福。
[bookmark: OLE_LINK13][bookmark: OLE_LINK18][bookmark: OLE_LINK19][bookmark: OLE_LINK65]On that dark day — Azar and Chandra, a rogue pair of pirates —attacked his ship, pillaged his cargo and viciously drowned his loving wife. 
在那个夜晚里-阿扎和钱德拉，这对流氓海盗攻击了他的船，掠夺他的货物，残忍地把他妻子给淹死了。
Captain BLACKSTONE (as he watches his ship and remembers)
黑石号船长（他一边注视着船一边回忆着）
But today is a fresh, new day…
但今天是崭新的一天……
VOICE OVER
旁白
[bookmark: OLE_LINK66][bookmark: OLE_LINK81]…Indeed, today marks the Captain’s first voyage since the tragedy and this time, LIANG PING, his lovely daughter will be sailing by his side. 
……事实上，自从那次悲剧，今天标志着船长的第一次航程，这个时刻，良萍，他可爱的女儿将跟在他的身边一起航行。

[bookmark: OLE_LINK82][bookmark: OLE_LINK83]From DSL, LIANG PING purposefully enters and crosses towards the FLAME TOWER. THE CAPTAIN sees her and his love and pride for his daughter overflow as he waves to greet her and bows slightly in gratitude.  The moment is brief and broken as FIRST MATE JUNJIE enters with a LIT TORCH following behind LIANG PING and stops her to ask her a question.  The CAPTAIN takes a deep breath (“my daughter is growing up”) and returns to monitoring the loading of his ship.

从甲板左侧，良萍有目的地进入和穿越向火焰塔走去。船长看到了她，和他的爱人和他骄傲的女儿，他挥手向她致意，并微微鞠躬以表感激之情。那一刻是短暂的、破碎的。大副俊杰手拿着一个点燃的火炬跟在良萍的身后进来，阻止了她，并问她一个问题。船长深吸一口气（“我的女儿现在长大了”），并返回继续监测船的装载。
[bookmark: OLE_LINK84][bookmark: OLE_LINK127][bookmark: OLE_LINK128][bookmark: OLE_LINK137]JUNJIE places LIT TORCH in pole TORCH HOLDER.
俊杰把火炬装在杆子上
VOICE OVER
旁白
[bookmark: OLE_LINK138][bookmark: OLE_LINK258][bookmark: OLE_LINK259][bookmark: OLE_LINK260][bookmark: OLE_LINK261][bookmark: OLE_LINK262][bookmark: OLE_LINK263][bookmark: OLE_LINK264][bookmark: OLE_LINK265][bookmark: OLE_LINK266]For Captain BLACKSTONE, watching his crew carefully load his cargo of precious Changsa ceramics was a breathtaking sight to behold. It filled the Captain with pride to watch his crew precisely lift and load the precious treasure. The Captain loved to see the way his fine ship sat in the water. Sturdy and strong, built to keep thedelicate cargo safe…
对于黑石号船长来说，正在关注他的船员小心装载着长沙宝贵的陶瓷，这几乎让他把心提到了嗓子眼儿。充满自豪的船长看着他的船员精确地抬起和装载宝贵的货物。船长喜欢以这种方式看着他的船坐落在水中。强韧而坚固，以确保这些精致的货物完好无损…
SOUND FX: LOUD CRASH! SOUND OF SPLINTERING WOOD (CRATE) AND BROKEN DISHES.
音效：巨响！木头破裂声（板条箱）和打碎的盘子
[bookmark: OLE_LINK267][bookmark: OLE_LINK268][bookmark: OLE_LINK278][bookmark: OLE_LINK279][bookmark: OLE_LINK269][bookmark: OLE_LINK270][bookmark: OLE_LINK271]CAPTAIN BLACKSTONE on the FLAME TOWER cannot believe it! CAPTAIN hurries down the stairs while JUNJIE races up the stairs. They almost collide but the CAPTAIN pushes past JUNJIE and begins to cross DS towards DINGHY DOCK.  JUNJIE and LIANG PING trail behind CAPTAIN. LIANG PING isn’t sure what to do so he follows also.
。在火焰塔上的黑石号船长难以置信！当俊杰跑上楼梯时，船长急忙下台阶。他们几乎撞上了，但船长推开俊杰准备通过甲板奔向小艇码头。俊杰和良萍跟在船长后面。良萍也不确定该怎么做，所以只能服从。
Captain BLACKSTONE
黑石号船长
Watch out there!
当心！
MING LE 明乐儿
Is it pirates? Are we under attack?
是海盗吗？我们被攻击了？
[bookmark: OLE_LINK280][bookmark: OLE_LINK281]CAPTAIN(ANGRY and EXASPERATED)
船长（生气和愤怒）
…They must wash their hands in cooking oil!
他们必须在食用油里洗手
MING LE stands at attention while CAPTAIN, LIANG PING and JUNJIE gather on shoreline.
当船长，良萍和俊杰聚集在海岸线时，明乐儿则站立一侧



CAPTAIN
船长
I need to get to the ship. The crew is like a tree full of drunk monkeys
我要搭乘这条船。船员就像一颗爬满许多猴子的树一样
JUNJIE
俊杰
Captain, I am worried that our ship is a target for…pirates. May I post guards at the watchtowers?
船长，我担心我们的船已成为海盗的目标。我可以在瞭望塔安排警卫把守吗？

The angry and upset CAPTAIN is impatient to get to his ship to protect the cargo and reprimand the crew. 
生气而沮丧的船长迫不及待地奔向船，来保护他的货物并且训斥他的船员。
CAPTAIN
船长
What pirate is going to want a bounty of broken bowls? 
海盗想要的是那些破碎的碗吗？
LIANG PING良萍
But Father, all that gold aboard…
但是爸爸，所有的财宝都在船上…


CAPTAIN (TO LIANG PING)
船长（对良萍说）
Let us hope that the Water Gods swim with us today, Little One.
让我们期待这次航程水神能和我们一起畅游，小家伙。
LIANG PING良萍
I believe in the Water Gods but I also believe in…. gunpowder !
我相信水神，但我也相信......火药！
CAPTAIN  and JUNJIE laugh.船长和俊杰在大笑
CAPTAIN (TO JUNJIE)
船长（对俊杰说）
JUNJIE, you are First Mate – Guards are your decision.
俊杰，你是（海军）大副-你做决定
JUNJIE
俊杰
Aye, aye Captain.
船长连连赞成
JUNJIE (to MING LE)
俊杰（对明乐儿说）
Climb the tower and keep a look-out! Signal the Ship if you see anything strange.
你必须爬到塔上，密切监视海盗！如果你发现异常，就发信号
MING LE salutes and runs (trips slightly over his feet and again on the stairs) towards the FLAME TOWER stairs.
明乐儿敬礼后，随即爬上火焰塔台阶（稍微超出了他的双脚，而后又在台阶上）
JUNJIE signals to Yi Fei at attention below COLLAPSING TOWER to “get to his post and to be alert”. The CAPTAIN is already in the bow of the boat staring intently at the ship across the lagoon. LIANG PING joins him. JUNJIE casts off the lines and begins to row the small boat across the lagoon.
在倒塌的塔低下，俊杰向逸飞发出信号，要它提高警觉。船长早已横渡环礁湖在船头紧盯着这艘船。良萍和他一起。俊杰拆解绳索并横渡环礁湖开始划小船。
As the small boat crosses, YI FEI settles back into the COLLAPSING TOWER for a nap but MING LE takes his job very seriously. MING LE is animated – searching the horizon for any sign of trouble.
就在小船横渡时，逸飞又回到这只塌陷的船小憩，但是明乐儿非常严肃对待自己的工作。明乐儿正全力搜寻海平面的任何风吹草动
MUSIC CHANGE	
音乐转变
MING LE cannot believe his eyes! There is an enormous SHARK FIN going right after CAPTAINs’s rowboat! 
明乐儿无法相信自己看到的一切！在船长划艇后面，有一只巨大的鲨鱼向他游过来
[bookmark: OLE_LINK282][bookmark: OLE_LINK283]SHARK FIN is even more prominent but neither JUNJIE, CAPTAIN or LIANG PING see the SHARK FIN!
鲨鱼鱼鳍是比较出名的，但是俊杰，船长和良萍从没见过鱼鳍	
[bookmark: OLE_LINK301][bookmark: OLE_LINK302]MING LE runs towards the BELL SR and franticallyRINGS THE BELL!
明乐儿从舞台右侧跑向铃铛并且疯狂的摇铃！
SOUND FX: BELL!
音效：铃声
SHARK FIN disappears	
鲨鱼鱼鳍消失了
YI FEI wakes with a start, almost falls off COLLAPSING TOWER
逸飞开始醒来，几乎要从塌陷的塔上掉下来
Immediately upon the sound of the BELL, the Blackstone ship crew climb the rigging and man the turrets. CAPTAIN shouts orders and warnings from the ROWBOAT. JUNJIE confirms CAPTAINS orders.
铃声即刻响起，黑石号船员爬上索具，操纵炮塔。船长从划艇发出命令并给出警告。俊杰确认船长发出的命令。
It is soon apparent that MING LE was mistaken and although MING LE is clearly agitated and making gestures like shark fins, the entire Blackstone crew is angry and annoyed at MING LE. 	
很显然，明乐儿犯错了且尽管他表现得焦虑，同时他像鲨鱼鱼翅一样做手势，黑石号所有船员对这个明乐儿表现出生气和懊恼。
MING LE dejectedly climbs down the SR Tower stairs and warily searching the water for Sharks…	JUNJIE, LIANG PING and CAPTAIN disembark ROWBOAT.
明乐儿沮丧地走下舞台右侧的台阶并谨慎地在中寻找鲨鱼…俊杰， 良萍和船长登岸。
MAGIC MUSIC 
魔法音乐
MING LE suddenly sees a small DUCK swimming into the lagoon. MING LE runs down the stairs to get a closer look. MING LE is delighted! MING LE points at the DUCK and runs after it. (SR to SL) MING LE’s back is to the FLAME TOWER and SR.
明乐儿突然看到一只“小鸭子”游进环礁湖。明乐儿于是顺着台阶向下跑以靠近点看。明乐儿非常高兴，指着这只“鸭子”并追赶它。（舞台右侧到舞台左侧）明乐儿回到火焰塔和舞台右侧
SOUND FX: MAGICAL SOUND
音效：魔力之声
MING LE has his back to lagoon, and it is at this moment that THREE NAGAs quietly enter. The NAGAs are FLYBOARDers who are propelling themselves just about chest/waist-high through the water. They are in fantastically sparkly and colorful costumes and although MING LE doesn't see them, the audience must. (Since MING LE has interacted with the audience during Pre-Show, it is normal that MING LE would “listen” to the audience and break the fourth wall.)  Once the audience gets  MING LE's attention and when he turns around, MING LE is just as startled as the NAGAs! (MING LE’s reaction is very similar to Elliott’s reaction when he first encounters E.T. The Extraterrestrial)
明乐儿回到环礁湖，就在此时，三个水神安静地走了进来。水神是，在高及腰际的水中，推动他们自己前行。他们身着非常亮眼的彩色的服饰，尽管明乐儿没看到他们，但是观众必须看到他们。（在预演期间，因为明乐儿已经和观众互动，所以明乐儿会听从观众的吩咐并打破第四堵墙）。一旦明乐儿注意到观众并当他转身时，明乐儿和水神一样显现出震惊的神情（当明乐儿第一次遇见，他的反应同艾略特的反应一样）
MING LE明乐儿
WHOA!!!
哇！！！
[bookmark: OLE_LINK305][bookmark: OLE_LINK306][bookmark: OLE_LINK307][bookmark: OLE_LINK308]The NAGA's are spooked and fly into the air before they disappear. MING LE is thrown backward and races to get the lit TORCH, then runs towards the BELL frantically RINGS BELL…
在他们消失之前，水神被吓着了，飞向了天空。明乐儿被甩在后面，拿到火炬，然后朝钟铃跑去并疯狂地摇响…
SOUND FX: BELL!
音效：铃声
The crew reacts as before and gets ready for battle.
船员的表现一如既往并准备战斗。
MING LE stops ringing – grabs the TORCH, looks closer at the lagoon and sees nothing.
  明乐儿停下来-抓到火炬，近距离看着湖面，什么也没看见。	
[bookmark: OLE_LINK314][bookmark: OLE_LINK315]The lagoon is still and quiet and there is nothing out of place.	
湖仍然是平静的，什么也没有。
[bookmark: OLE_LINK316][bookmark: OLE_LINK317]The crew realizes that once again MING LE was mistaken again and although MING LE is clearly agitated and making gestures about fantastic creatures in the sea, the entire Blackstone crew is angry and annoyed at MING LE.	
船员再次意识到明乐儿又犯错误了，虽然明乐儿是不安和紧张的，并且在海中做出奇怪的姿势，但整个黑石船员对明乐儿是既愤怒和又恼火。
[bookmark: OLE_LINK318][bookmark: OLE_LINK319]HAO XUAN on the deck of the ship begins to mimic MING LE’s mistaken alarms and the crew laughs.  MING LE, embarrassed, slowly and sadly feels dejected and holds the TORCH while searching the lagoon for sharks, ducks and Nagas that only he has seen.
 浩轩在船的甲板上开始模仿明乐儿的误报和船员的笑声。 明乐儿在湖面上尴尬，缓慢并且非常沮丧的拿着火炬，搜寻鲨鱼，鸭子，但只有水神看到了。
MUSIC: HAPPY “WORKING SONG”
音乐：快乐“劳动歌”
"WORKING SONG" -  Dance, Artistic and CelebratoryDives from side of ship - BLACKSTONE CREW celebrate working on the Blackstone
“劳动歌”- 跳舞，富有艺术性的庆祝潜水表演，黑石号船员在船上庆祝劳动


[bookmark: _GoBack]CREW船员
We are the crew 
Of the Blackstone Ship
我们是黑石号船员
We are happy, happy —
Toes to lips!
我们快乐，快乐—从脚趾到嘴唇
We don’t watch teapots 
As they boil
在茶壶沸腾时，我们不管它们
But we wash our hands 
In cooking oil
但是我们在食用油中洗手
Yo Ho Yo Ho
哟呵哟呵
We’re Drunken Monkeys 
On the mast
我们是喝醉的猴子，在船的桅杆上
Yo Ho Yo Ho
哟呵哟呵
Mighty Blackstone 
Built to last
黑石号永驻
LIANG PING dances on the Blackstone Ship. LIANG PING takes turns dancing with CAPTAIN and JUNJIE. CAPTAIN is approving of JUNJIE and LIANG PING.
良萍在黑石号上跳舞。良萍轮流与船长和俊杰跳舞，船长答应俊杰和良萍的请求。


MUSIC: HAPPY “WORKING SONG” MUSIC becomes slightly dissonant and ominous as if the crew is actually getting drunk.
音乐：快乐“劳动歌”音乐渐渐不谐和、不详，好像船员事实上要醉酒了
Even YI FEI is dancing on top of the COLLAPSING TOWER
连逸飞也在塌陷塔顶跳舞
Meanwhile, DSR by the FLAME TOWER, AZAR and WU GE sneak into view. Also, on the MOORING DOCK and close to the ship, PIRATES sneak into view. AZAR and WU GE are about to capture MING LE who is oblivious to the menace.
同时，码头舞台右侧，火焰塔，阿扎和巫格潜入视线。在固定船坞上且接近船，海盗潜入视线。阿扎和 巫格将抓捕这个不洞察威胁的明乐儿。
MING LE clumsily practices a dancing move (mirroring what is happening on the BLACKSTONE SHIP and MING LE backs into AZAR. 
明乐儿笨拙的舞步（模仿黑石号上正发生的，明乐儿来到了阿扎身边）
MING LE明乐儿
AHHHHHH!!!
啊！！！
[bookmark: OLE_LINK320][bookmark: OLE_LINK321][bookmark: OLE_LINK322][bookmark: OLE_LINK323]AZAR ROARS at MING LE who falls sprawling backward! Panicked, MING LE turns and bumps into WU GE who just misses grabbing MING LE.MING LE tumbles forward, gropes for the TORCH (it is his only weapon) and waves TORCH at WU GE who easily snatches TORCH from MING LE.
阿扎朝这个掉入后方的明乐儿怒吼！惊恐之后，明乐儿掉头并碰到巫格  ，其刚刚失去抓明乐儿的机会。明乐儿跌倒了，摸索着火炬（这是他唯一的武器）并且朝  巫格挥舞着火炬，
MING LE runs towards EXPLODING SHACK with AZAR and WU GE close behind.
明乐儿跑向爆炸棚，阿扎和巫格紧随其后。




MING LE
PIRATES!!!!!!!
有海盗！！
MING LE jumps into the EXPLODING SHACK and AZAR reaches it first. AZAR knocks on the door, MING LE immediately and politely answers it… sees it is PIRATES and shrieks. MING LE is about to close the door but AZAR stops it and TIOBAN offers MING LE the TORCH like a bouquet of flowers.
明乐儿跳进爆炸的小屋，阿扎尔第一个到达，他敲了敲门，明乐儿立即礼貌地回答它…看到是海盗并且发出了尖叫。 明乐儿想把关门上但阿扎阻止了他， 巫格给  明乐儿一把火炬就像一束花。
MING LE is thrilled at the gift and gestures “For me???”
明乐儿 对于这个礼物非常吃惊，给我的？
AZAR produces a small BACK OF BLACK GUNPOWDER and pushes MING LE, and the BAG back into the SHACK, WU GE slams the door.  WU GE and AZAR plug their ears while…
KABLAM! 
阿扎制作了一小堆黑火药，并且推了明乐儿，使他回到小屋，巫格狠狠地把门关上。巫格和阿扎尔紧接着堵上了自己的耳朵…
kablam的一声！
SOUND FX: EXPLOSION!
音效：爆炸声！
SFX:  EXPLODING SHACK
特效：爆炸小屋
The blast blows the doors off the shack and MING LE bursts from the shattered shack with a slight moment of relief, then, (with the audiences help) MING LE realizes his PANTS are ON FIRE! 
狂风吹开了小屋的门，明乐儿从破碎的小屋冲了出来，带有一丝慰藉，然后，（观众协助）明乐儿意识到他的裤子着火了！
While MING LE performs PANTS ON FIRE, AZAR and WU GE climb FLAME TOWER SR
在明乐儿表演裤子着火这个工作时，阿扎和巫格爬上了火焰塔舞台右侧
[bookmark: OLE_LINK324]MING LE runs around the set with PANTS ON FIRE and starts to ring the bell, but his discomfort is too great. MING LE eventually puts himself out (either in lagoon or in a barrel of water). 
明乐儿穿着着火的裤子跑来跑去，开始摇响铃铛，但他太不舒服了。明乐儿最终把他自己救出来了（无论是在湖里或者一桶水）。
MING LE whistling and yelling
明乐儿吹着口哨并大喊
PIRATES!!! PIRATES!!
有海盗！！！有海盗！！
[bookmark: OLE_LINK284][bookmark: OLE_LINK285]Alarmed and dismayed, MING LE can’t believe that the crew isn’t responding.  But the crew is not paying attention…. Once his fire is extinguished, MING LE  runs up towards FLAME TOWER but is stopped by a SMALL FLAME in his way. 
慌张、充满焦虑的明乐儿不能相信，船员没有反应。而是船员没有注意到。火一旦熄灭，明乐儿奔向着火的塔，但被眼前的小火团所阻挡
[bookmark: OLE_LINK286][bookmark: OLE_LINK287][bookmark: OLE_LINK289][bookmark: OLE_LINK288]Confused, MING LE tries to “blow out” the FLAME but the FLAME grows! MING LE tries to go around the FLAME but the FLAME lunges his direction. MING LE tries to jump over the FLAME and the FLAME grows quite large! 
糊涂的明乐儿试图把火吹灭，相反火焰更大了！明乐儿试着绕过火焰，但火焰阻挡了他的方向。明乐儿试着从火焰上跳过去，火焰变得越来越大。
[bookmark: OLE_LINK292][bookmark: OLE_LINK293][bookmark: OLE_LINK290][bookmark: OLE_LINK291]AZAR appears with a SCIMITAR. AZAR roars and slices the air with SCIMITAR. The FLAME grows quite large  — towards AZAR — in response! 
一把弯刀出现在阿扎面前。阿扎怒吼着，对着空气乱砍。作为回应火焰越来越大了！
MUSIC: PLAYFUL but slightly SCARY 音乐：欢快但略带悲伤
[bookmark: OLE_LINK294][bookmark: OLE_LINK295]In an elaborate comedic choreography, MING LE and AZAR "dance with the FLAME  (short bit) 
在一个精心制作的喜剧编排，明乐儿和阿扎”和火焰跳起舞来（短点）
[bookmark: OLE_LINK296][bookmark: OLE_LINK297]AZAR runs up the stairs and into the FLAME TOWER. MING LE “fakes out” the FLAME and gets above the FLAME on the stairs, running after AZAR. 
阿扎跑上楼梯进到火焰塔。明乐儿绕过了火焰，到了火焰上面的台阶继续追阿扎。 
After a step, the FLAME FOLLOWS MING LE! MING LE cannot believe it!.MING LE keeps looking back at the FLAME that is definitely following him up the stairs.
上楼梯之后，不可思议，火焰就一直追着明乐儿！明乐儿不敢相信！明乐儿一直回头看火焰，一直跟着他上楼了


ACT II
第二幕
MUSIC: PIRATES ATTACK!
音乐：海盗攻击！
[bookmark: OLE_LINK298][bookmark: OLE_LINK299][bookmark: OLE_LINK300]The moment MING LE reaches the top of the FLAME TOWER, AZAR SLIDES-FOR-LIFE from FLAME TOWER to shoreline. AZAR laughs and roars at BLACKSTONE across the lagoon.
就在明乐儿到火焰塔顶端的时候，阿扎从火焰塔滑向到海岸线。阿扎在黑石号上大笑大喊响彻整个湖面。
MING LE reaches the top of the TOWER and WU GE gets ready to attack MING LE when WU GE and MING LE both see the approaching FLAME.
[bookmark: OLE_LINK304][bookmark: OLE_LINK303]明乐儿到达塔顶上。当巫格和明乐儿全都看见火焰逼近时， 巫格准备攻击明乐儿。
SOUND FX: EXPLOSION
音果：爆炸
[bookmark: OLE_LINK15][bookmark: OLE_LINK14]SFX: EXPLOSION, burst of FLAME
特效：爆炸，爆炸火焰
[bookmark: OLE_LINK16][bookmark: OLE_LINK17]As a result of the explosion, MING LE is blown way out into the lagoon. WU GE tries to keep his balance but performs HIGH FALL (into HIGH FALL PAD) between the TOWER and the SR buildings. 
爆炸的结果是，明乐儿以被炸跌入湖面。巫格试图保持自己的平衡，在塔和舞台右侧的建筑物之间表演高空坠落（掉到垫子上）。

[bookmark: OLE_LINK20][bookmark: OLE_LINK22][bookmark: OLE_LINK21]AZAR
(branDISHING HIS GLISTENING SCIMITAR)
阿扎（挥舞着闪闪发光的弯刀）
[bookmark: OLE_LINK23][bookmark: OLE_LINK24]Surrender Captain! I have you surrounded!
交出队长！我已经把你包围了！
[bookmark: OLE_LINK25][bookmark: OLE_LINK26][bookmark: OLE_LINK311][bookmark: OLE_LINK313][bookmark: OLE_LINK312][bookmark: OLE_LINK27][bookmark: OLE_LINK28][bookmark: OLE_LINK29][bookmark: OLE_LINK32][bookmark: OLE_LINK30][bookmark: OLE_LINK31]On the BLACKSTONE SHIP, PIRATES are climbing onto ship from MOORING TOWER.PIRATE LAND FIGHTERS appear on STARBOARD side of Blackstone Ship (upstage) from MOORING DOCK	
在黑石号船上，海盗们正在从系泊塔爬上船.海盗的地面打斗人员从码头出现在黑石号的右舷（舞台后部）
[bookmark: OLE_LINK34][bookmark: OLE_LINK33]JUNJIE and LIANG PING fight PIRATES with SWORDS on ship.
在船上，俊杰和良萍用剑在跟海盗拼搏
[bookmark: OLE_LINK35][bookmark: OLE_LINK36][bookmark: OLE_LINK37][bookmark: OLE_LINK41][bookmark: OLE_LINK40][bookmark: OLE_LINK38][bookmark: OLE_LINK39][bookmark: OLE_LINK42]PIRATE JET SKIERS blast into the lagoon, spraying shoreline, audience and performers	
[bookmark: OLE_LINK219]骑着喷气摩托艇的海盗在湖中爆炸，飞溅到岸边，观众和表演者
[bookmark: OLE_LINK44][bookmark: OLE_LINK43]CAPTAIN
船长
[bookmark: OLE_LINK46][bookmark: OLE_LINK45][bookmark: OLE_LINK47]Stop them from breaching our ship!
阻止他们，不要让他们攻破我们的船！
CAPTAIN
船长
[bookmark: OLE_LINK48][bookmark: OLE_LINK49]Fire the Cannons!
开炮！
[bookmark: OLE_LINK50][bookmark: OLE_LINK51][bookmark: OLE_LINK52][bookmark: OLE_LINK53][bookmark: OLE_LINK54]On the ship, CHANDRA jumps on the hull. JUNJIE moves to fight her. CHANDRA ducks and KICKS JUNJIE
在船上，钱德拉跳上了船。俊杰开始攻击她。钱德拉躲避并且还击俊杰
[bookmark: OLE_LINK56][bookmark: OLE_LINK55]AZAR is picked up by JETSKI pirate and transported to BLACKSTONE SHIP
阿扎被用喷气摩托艇的海盗救出，并送到黑石号上
[bookmark: OLE_LINK57][bookmark: OLE_LINK58][bookmark: OLE_LINK59][bookmark: OLE_LINK60][bookmark: OLE_LINK62][bookmark: OLE_LINK61]MUSIC: Frantic but slightly upbeat with distinctive up-tempo beat
音乐：疯狂的节奏，但略带有独特的和愉快的节拍。
[bookmark: OLE_LINK325][bookmark: OLE_LINK326][bookmark: OLE_LINK63][bookmark: OLE_LINK64][bookmark: OLE_LINK67][bookmark: OLE_LINK68][bookmark: OLE_LINK69][bookmark: OLE_LINK70][bookmark: OLE_LINK72][bookmark: OLE_LINK71][bookmark: OLE_LINK327][bookmark: OLE_LINK328]BLACKSTONE CREW fights AZAR PIRATES in a “KEYSTONE COPS” TRAMPOLINE sequence.(The conflict is serious and the fighting is sincere, but this is a lighthearted story with real danger… the visual choreography will be balanced with playfulness.)
黑石船员和阿扎尔海盗们打斗，在“Keystone Cops”蹦床系列。冲突严重，打斗很真实，但这是一个危险…轻松愉快的故事，视觉编排将和好玩来平衡。
[bookmark: OLE_LINK73][bookmark: OLE_LINK74][bookmark: OLE_LINK75][bookmark: OLE_LINK76]CANNONS FIRE at JETSKI PIRATES!
对开着喷气摩托艇的海盗们开炮！
[bookmark: OLE_LINK78][bookmark: OLE_LINK77]SFX: WATER CANNONS
特技：水炮
[bookmark: OLE_LINK79][bookmark: OLE_LINK80][bookmark: OLE_LINK86][bookmark: OLE_LINK85][bookmark: OLE_LINK87][bookmark: OLE_LINK88][bookmark: OLE_LINK329]AZAR boards the BLACKSTONE SHIP (off JETSKI). CHANDRA captures LIANG PING and SANG JIDA has captured JUNJIE.  The pirates have control of the BLACKSTONE. CHANDRA pushes LIANG PING towards the plank.
阿扎登上黑石号船（从喷气摩托艇下来）。钱德拉抓住良萍和桑吉达抓住俊杰。海盗们控制了黑石号。钱德拉把良萍推向了木板
CAPTAIN
船长
Not my daughter!
不是我的女儿！
CHANDRA
[bookmark: OLE_LINK330][bookmark: OLE_LINK331]I’ve already drowned your wife! Why not your bratty little tadpole!
我已经把你妻子淹死了，为什么不是你这个讨厌的小蝌蚪！
CAPTAIN
船长
Take what you want, but… not my daughter….
拿你想拿的，但女儿不行
[bookmark: OLE_LINK90][bookmark: OLE_LINK89][bookmark: OLE_LINK92][bookmark: OLE_LINK91]The SHARK FIN suddenly appears below the GANGPLANK
鲨鱼鳍突然出现在跳板下面
[bookmark: OLE_LINK93][bookmark: OLE_LINK94]MUSIC: Scary 
音乐：惊悚的音乐
[bookmark: OLE_LINK96][bookmark: OLE_LINK95]The SHARK lifts its JAWS towards LIANG PING
鲨鱼张开口对准了良萍
LIANG PING (SCREAMING)
良萍（大喊）
NOOOOOOOOOOO!
不要！
[bookmark: OLE_LINK332][bookmark: OLE_LINK333]Suddenly JUNJIE appears in the rigging of the ship.  SAIL TEAR.
俊杰突然出现在船的锁具上。船帆撕裂
JUNJIE
俊杰
I’m coming to save you, Liang Ping!
我来了，良萍 ！
[bookmark: OLE_LINK97][bookmark: OLE_LINK98][bookmark: OLE_LINK99][bookmark: OLE_LINK101][bookmark: OLE_LINK100][bookmark: OLE_LINK102]JUNJIE kicks out CHANDRA’s feet, grabs a rope and swings towards the GANGPLANK. JUNJIE grabs ahold of LIANG PING, LIANG PING holds onto JUNJIE and the two of them swing away to safety.
俊杰踢开了钱德拉的脚，抓住绳子荡到木板上。俊杰抓住良萍，良萍抱住俊杰，这两人晃到了安全的地方。
AZAR
阿扎
GET THEM!
抓住他们！
[bookmark: OLE_LINK104][bookmark: OLE_LINK103][bookmark: OLE_LINK106][bookmark: OLE_LINK105][bookmark: OLE_LINK108][bookmark: OLE_LINK107]Just as JUNJIE and LIANG PING swing off the GANGPLANK,  HAI LANG leaps to grab them. HAI LANG jumps hard onto the GANGPLANK (diving board) and holds a comical terrified pose as he falls towards the SHARK!
就在俊杰和良萍离开木板时，海狼迅速抓住他们。海狼使劲跳上了木板（跳板）和以有一个滑稽且惊恐的姿势跳向了鲨鱼！
[bookmark: OLE_LINK109][bookmark: OLE_LINK110][bookmark: OLE_LINK111][bookmark: OLE_LINK112]ALL LOOK OVERBOARD
全都看向木板处
SHARK disappears. HAI LANG  disappears
鲨鱼和海狼 消失
There is a beat, then, from SR of lagoon,  HAI LANG is pulled by the DUCK being chased by the SHARK!
从湖面舞台右侧就是一击，海狼被鸭子拉着，后面鲨鱼再追。
[bookmark: OLE_LINK116][bookmark: OLE_LINK117][bookmark: OLE_LINK334][bookmark: OLE_LINK335][bookmark: OLE_LINK113][bookmark: OLE_LINK114][bookmark: OLE_LINK115][bookmark: OLE_LINK336][bookmark: OLE_LINK337][bookmark: OLE_LINK118][bookmark: OLE_LINK119][bookmark: OLE_LINK338][bookmark: OLE_LINK339]After DUCK/  HAI LANG/SHARK procession quickly crosses…ZHI LONG on JETSKI, zooms after and HAI LANG scrambles onto the ZHI LONG’s JETSKI.
鸭子/海狼/鲨鱼队迅速穿过… 芝龙在喷气摩托艇上，经过放大后，海狼抢夺芝龙的喷气摩托艇。
HAI LANG congratulates himself and high-fiving with ZHI LONG. 
海狼自己庆祝并和芝龙击掌
  HAI LANG 海狼
I MADE it! Did you see that?!
我做到了！你看到了吗？！
[bookmark: OLE_LINK120][bookmark: OLE_LINK121][bookmark: OLE_LINK122][bookmark: OLE_LINK123]ZHI LONG revs JETSKI to shoreline, and HAI LANG  is still so relieved and celebrating. HAI LANG slaps a high-five with an audience member, turns around to sit down next to audience member and it is clear that the entire backside of his pants areshredded.
芝龙驾驶着喷气摩托艇上到了海岸线，海狼现在放松下来。海狼跟一名观众击掌，转身坐在观众身旁，很清楚地看到他的裤子的整个背面都撕碎了。
[bookmark: OLE_LINK124][bookmark: OLE_LINK126][bookmark: OLE_LINK125]During the shark sequence, JUNJIE and LIANG PING knock a JETSKI PIRATE PAIKEoff his JETSKI and exit the lagoon (only to dock JETSKI backstage SL and enter SL after shark sequence. CHANDRA also exits via JETSKI and prepares to enter SL)
[bookmark: OLE_LINK239]在鲨鱼情节系列，俊杰和良萍把海盗派克从摩托艇上推了下去，并且从湖上逃跑（在鲨鱼情景之后仅停靠快艇的后台舞台左侧和进入舞台左侧。钱德拉也通过摩托艇逃出并且准备进入舞台左侧）
[bookmark: OLE_LINK130][bookmark: OLE_LINK129]AZAR on the ship moves menacingly towards CAPTAIN.
阿扎在船上邪恶的向船长方向移动。
AZAR
阿扎
This ship is MINE, old man!
这船是我的，老东西！
[bookmark: OLE_LINK131][bookmark: OLE_LINK132]MING LE has re-entered (via underwater cross) DSL and sees that the CAPTAIN is in trouble!
明乐儿已经重新进入（通过水下交叉）码头舞台左侧，并且看到船长有麻烦！
MING LE 明乐儿
MING LE
I’m coming to save you Captain!
我是来救船长的！
[bookmark: OLE_LINK340][bookmark: OLE_LINK341][bookmark: OLE_LINK134][bookmark: OLE_LINK133][bookmark: OLE_LINK342][bookmark: OLE_LINK135][bookmark: OLE_LINK136]MING LE runs (trips slightly) towards the SINKING DINGHYdocked DSL. The moment MING LE gets into the boat, MING LE sees a line (small rope) and pulls it up.
明乐儿跑向停在码头舞台左侧的沉艇。此刻明乐儿进入船，明乐儿看到线（小绳子），拉了起来。
MING LE 明乐儿
Hey… What’s THIS?
嘿，这是什么？
[bookmark: OLE_LINK343][bookmark: OLE_LINK344]ROPE attached to LARGE CORK. MING LE holds the ROPE and the CORK high as a HUGE STREAM of water blasts from the center of MING LE’s boat 
大软木塞绳。明乐儿抓住托绳和软木，从明乐儿的船中心，和巨大的水流一样高。 
MING LE 明乐儿
uh oh…
[bookmark: OLE_LINK345]and the DINGHY BEGINS to SINK!
小艇开始下沉
MUSIC: SCARY
音乐：惊悚
[bookmark: OLE_LINK140][bookmark: OLE_LINK139]The SHARK FIN enters briefly from LAGOON LEFT.
鲨鱼鱼鳍从湖的左面进入
MING LE (SCREAMING)
WAAAAAAAAAAAAAA!!
明乐儿（大叫）
哇！
[bookmark: OLE_LINK141][bookmark: OLE_LINK142]MING LE leaps from the SINKING DINGHY!
[bookmark: OLE_LINK144][bookmark: OLE_LINK143]明乐儿从正下沉的小船跳出来
The hand-to-hand fighting has moved to the shoreline.  JUNJIE, LIANG PING and  RUO CHEN are fighting WU GE, SANG JIDA AND YA GEBU.
肉搏战已经转移到海岸线。俊杰、良萍和若尘正在和巫格 ,桑吉达和雅各布战斗.
[bookmark: OLE_LINK145][bookmark: OLE_LINK146][bookmark: OLE_LINK147][bookmark: OLE_LINK148][bookmark: OLE_LINK149][bookmark: OLE_LINK150]JUNJIE gets knocked down and rolls away. LIANG PING follows. JUNJIEruns to hoist and swings on hoist. LIANG PING gets on rope and JUNJIE swings LIANG PING to kick WU GE, SANG JIDA AND YA GEBU in the face!
俊杰被打倒，滚走了。良萍在追着。俊杰跑向升降机。良萍抓住绳索，而俊杰晃着 良萍踢到巫格 、桑吉达和雅各布的脸。
CHANDRA appears from SL 
钱德拉从舞台左侧出现
CHANDRA
钱德拉
[bookmark: OLE_LINK155][bookmark: OLE_LINK156]LIANG PING! Time to hit the DECK!
良萍！现在是打她的好时候！
LIANG PING turns at the sound of her name and is punched by CHANDRA! LIANG PING and CHANDRA have a short sequence of girl-on-girl fighting . CHANDRA is winning… until…
良萍转向叫有人叫她名字的方向，被钱德拉揍了！ 良萍和钱德拉开始了一小段女人之间的战斗！钱德拉获胜……直到……
[bookmark: OLE_LINK346][bookmark: OLE_LINK347]MING LE enters SL looking intently at WU GE and ZHI LONG who are trying to sneak away. MING LE is carrying SMALL BLACK BAG of GUNPOWDER.
明乐儿进入舞台左侧一直盯着巫格，而芝龙试着要跑。明乐儿拿起了一小包装有火药的黑袋子。
MING LE (to WU GE AND ZHI LONG)
明乐儿（跟巫格 和芝龙说）
Not so fast
不是很快

And MING LE trips and…和明乐儿旅行和...。
SOUND FX: EXPLOSION音效：爆炸

SFX: SMALL PYRO EXPLOSION DSL
音效：小部分火焰爆炸码头舞台左侧
MING LE is blown up onto the VELCRO WALL DSL. WU GE and ZHI LONG are blown the opposite direction. 
明乐儿被风吹到魔术墙上。巫格和芝龙被吹向相反的方向。

MING LE (HANGING ON VELCRO WALL)
明乐儿（粘在魔术墙上）
CAPTAIN, BEHIND YOU!
船长，你身后！
[bookmark: OLE_LINK151][bookmark: OLE_LINK152][bookmark: OLE_LINK153][bookmark: OLE_LINK154][bookmark: OLE_LINK157][bookmark: OLE_LINK158][bookmark: OLE_LINK159][bookmark: OLE_LINK160][bookmark: OLE_LINK185][bookmark: OLE_LINK186][bookmark: OLE_LINK205][bookmark: OLE_LINK206][bookmark: OLE_LINK218]The CAPTAIN, on the Ship, is just about to be captured with a rope from behind by PIRATE TA BU. The CAPTAIN ducks and TA BU flips over the top of the CAPTAIN and rolls into HAO XUAN who is manning a CANNON. The CANNON is moved off line and fires an errant shot across the lagoon into the COLLAPSING TOWER!
船长，在船上，他身后的海盗塔布整正准备用一根绳子把他抓住。船长逃跑了和塔布跳到船长上面，翻滚到正在操纵大炮的浩轩。大炮点火，穿过湖面向正在倒塌的塔错误的开炮！

CAPTAIN
船长
HAILANG, Watch out!
HAILANG，小心！
[bookmark: OLE_LINK162][bookmark: OLE_LINK161]SOUND FX: EXPLOSION
音效：爆炸
[bookmark: OLE_LINK348][bookmark: OLE_LINK349][bookmark: OLE_LINK163][bookmark: OLE_LINK164][bookmark: OLE_LINK350][bookmark: OLE_LINK351][bookmark: OLE_LINK165][bookmark: OLE_LINK166]SFX: CANNONBLAST (PYRO) at the bottom of the COLLAPSING TOWER DSL. FLAME EFFECT on COLLAPSING TOWER. HAILANG(FIRE DIVE GEAR) is thrown out into the lagoon and the TOWER crashes into the lagoon ON FIRE!
特效：加农炮爆炸（火焰）在倒塌的塔的码头舞台左侧的底部。倒塌塔火焰的效果。HAILANG（消防潜水装备）是被抛入湖和塔倒塌在湖上着火！
[bookmark: OLE_LINK167][bookmark: OLE_LINK168]SOUND FX: Wood splintering, huge splash
音效：木头碎裂，巨大的飞溅
[bookmark: OLE_LINK169][bookmark: OLE_LINK170]SFX: BARREL LAUNCH
音效：枪管发射
[bookmark: OLE_LINK171][bookmark: OLE_LINK172]A FLAME starts from the bottom of the COLLAPED TOWER upon the top of the water and starts traveling across the lagoon toward the BLACKSTONE Ship! SFX: BARREL LAUNCH	
火焰从倒塌塔的底部蔓延到水面，开始穿过湖面直奔黑石号船！音效：枪管发射
[bookmark: OLE_LINK173][bookmark: OLE_LINK174][bookmark: OLE_LINK175][bookmark: OLE_LINK176]On the SHIP, HAO XUAN fires an accurate CANNON SHOT at a JETSKI PIRATE ZHI LONG who banks away from the shot, spraying water in the opposite direction.
在船上，浩轩精准的火炮打到骑快艇的海盗芝龙，他侧身躲过了射击朝向反面喷水。
[bookmark: OLE_LINK178][bookmark: OLE_LINK177]SOUND FX: CANNON FIRE
音果：大炮射击
[bookmark: OLE_LINK179][bookmark: OLE_LINK180]SFX: WATER CANNON
特效：水炮
[bookmark: OLE_LINK182][bookmark: OLE_LINK181]CHANDRA is holding LIANG PING captive but she sees BO EN in the lagoon and points
钱德拉抓着被俘虏的良萍，但是她看到薄恩还在湖上开始指向她。
CHANDRA
 BO EN watch out!
薄恩小心！
[bookmark: OLE_LINK183][bookmark: OLE_LINK184]JETSKI PIRATE  BO EN is affected by the previous shot and JUMPs over RAMP near FLAME TOWER!  BO EN bursts into FLAME! 
骑快艇的薄恩海盗受之前射击的影响，跳到是火焰塔旁边的着了火的小道上， 薄恩随着火焰灰飞烟灭！
[bookmark: OLE_LINK187][bookmark: OLE_LINK188]SOUND: EXPLOSION, FLAME
声音：爆炸，火焰
[bookmark: OLE_LINK189][bookmark: OLE_LINK190]JET SKI FLAME JUMP
喷气快艇火焰跳跃
Much of the lagoon is on fire.
湖面上大部分面积着火。
JUNJIE (captured by WU GE)
俊杰（被巫格抓住）
CAPTAIN! CAPTAIN There is GUNPOWDER on the SHIP! Be CAREFUL!
船长！船长船上有火焰！小心
[bookmark: OLE_LINK192][bookmark: OLE_LINK191][bookmark: OLE_LINK193][bookmark: OLE_LINK194][bookmark: OLE_LINK196][bookmark: OLE_LINK195][bookmark: OLE_LINK198][bookmark: OLE_LINK197]The CAPTAIN looks up from the deck of the BLACKSTONE for one moment when a BARREL LAUNCHES into the air. Immediately after, an explosion blows up the stern of the BLACKSTONE! The CAPTAIN is rocked off his feet. 
当一桶火药打向天空时，船长在黑石甲板上看了一会。接着，在黑石号船尾爆炸！船长被巨响震得脚都在摇晃。
[bookmark: OLE_LINK199][bookmark: OLE_LINK200]The MOORING BUILDINGS explode a beat or two before the CENTER EXPLOSION of the SHIP! CAPTAIN reacts again but stands erect. 
停泊建筑物在船中心爆炸前爆炸一次或两次！船长反应过来，站直了身体。
[bookmark: OLE_LINK201][bookmark: OLE_LINK202]Around the SHIP, the water begins to boil with TURBULENCE. The SHIP begins to sink and the CAPTAIN salutes and stands erect as the SHIP sinks lower and lower. 
在船的周围，水开始沸腾翻滚。船开始下沉，船长站直了身体行礼随着船一点点下沉。
LIANG PING良萍
Father! Get off the Ship!
爸爸！从船上下来！


ACT III
第三幕
CHANDRA (screaming)
钱德拉（大喊）
The ship is SINKING!
船开始下沉！
[bookmark: OLE_LINK203][bookmark: OLE_LINK204]All CREW and PIRATES still remaining on the ship, except the CAPTAIN flee. 
所有船员和海盗仍然留在船上，除了船长逃跑了。
AZAR jetskis through the lagoon.
阿扎驾驶快艇穿越湖面。
[bookmark: OLE_LINK208][bookmark: OLE_LINK207][bookmark: OLE_LINK210][bookmark: OLE_LINK209]As the BLACKSTONE ship sinks, the CAPTAIN stands at attention. The CAPTAIN is going down with the ship. 	All the crew drop their heads as it is clear the CAPTAIN and his ship are gone forever.
随着黑石船的沉没，船长警觉地站着。船长要和船一起沉下去了。所有的船员都把头上的东西扔掉，就好像明确着船长和他的船永远消失了。
MUSIC: SAD
音乐：悲伤
[bookmark: OLE_LINK212][bookmark: OLE_LINK211][bookmark: OLE_LINK214][bookmark: OLE_LINK213][bookmark: OLE_LINK216][bookmark: OLE_LINK215][bookmark: OLE_LINK217]Suddenly, a barrel pops to the surface. MING LE looks out towards the lagoon and struggles to get free (from VELCRO WALL)
突然，一桶污染物浮出水面，明乐儿查看并跑过去。
The DUCK swims into the lagoon.
“鸭子”游到湖面


MING LE 明乐儿
LOOK! Our friend is back!
(to the audience) Maybe the Nagas will come back too
看！我们的朋友回来了！（对观众说）或许那伽也会回来！
[bookmark: OLE_LINK220][bookmark: OLE_LINK222][bookmark: OLE_LINK221]MUSIC: Magic Nagas
音乐：魔法师那伽
[bookmark: OLE_LINK223][bookmark: OLE_LINK224]And from both sides of the Lagoon, NAGAs enter as before (about ankle deep) and moving quickly towards the ship.
从湖的两岸， 那伽进入（约到脚踝深度），快速地朝船的方向移动。
LIANG PING良萍
Magic Nagas— Magic Water Gods –Please save my Father and raise his Ship!
魔法师那伽水神-把我爸和船带回来吧！
[bookmark: OLE_LINK226][bookmark: OLE_LINK225]The NAGAs obey as commanded. NAGAs move towards the ship (still not completely exposed) and with their backs to the audience, join hands, raise high up into the air! 
那伽服从命令。他移向船（还没有完全暴露）以他的后背对观众，伸出双手，一起抬向空中！
[bookmark: OLE_LINK229][bookmark: OLE_LINK230][bookmark: OLE_LINK228][bookmark: OLE_LINK227]NAGAS drop hands and position themselves: one at the STERN, one mid-ship and one at the BOW. 
那伽放下双手，调整姿势：一个在船尾，一个在船中间，一个在船尾。
[bookmark: OLE_LINK233][bookmark: OLE_LINK234][bookmark: OLE_LINK232][bookmark: OLE_LINK231]NAGAs raise as high as the masts and begin to slowly rotate with arms parallel to the water. (Like a corkscrew) 
那伽举起船桅，开始慢慢转动手臂平行于水面。
BLACKSTONE SHIP starts to rise! 
黑石号上来啦！
[bookmark: OLE_LINK236][bookmark: OLE_LINK235]As it is clear that this Ship is coming up, the NAGAs CELEBRATE! With Flips, Twirls and Tricks! 
随着黑石号清晰的浮出水面，那伽用翻跟头，扭动和戏法来庆祝！
As the glorious BLACKSTONE begins to rise! And standing, just as before, in complete attention, is CAPTAIN! 
随着辉煌的黑石号出现！就好像刚才，站着的，全神贯注的，是船长！
The whole crew CHEERs!	
全体船员欢呼！
NAGAS flip and do tricks! It is JOYOUS.
那伽高兴地翻跟头，变戏法！
AZAR
阿扎
[bookmark: OLE_LINK237][bookmark: OLE_LINK238]The ship is HAUNTED! GHOST SHIP!
这船有鬼！是艘魔鬼船！
CHANDRA
钱德拉
GHOST SHIP!
鬼船！
The PIRATES start to flee! 
海盗们开始逃跑！
[bookmark: OLE_LINK241][bookmark: OLE_LINK242][bookmark: OLE_LINK243][bookmark: OLE_LINK244][bookmark: OLE_LINK245][bookmark: OLE_LINK246]The SHARK FIN appears…swerves and stops (it is now a performer with a “SHARK FIN”) THE SHARK FIN GUY climbs out of the lagoon and stands up (so everyone can see the SHARK FIN. )
鲨鱼鳍再次出现. 鲨鱼就改变方向不追了（现在是一个带鱼鳍的演员），他从湖里爬出来，站了起来（所有人能看见鱼鳍）
[bookmark: OLE_LINK248][bookmark: OLE_LINK249][bookmark: OLE_LINK247]MUSIC: WORKING SONG REPRISE!音乐: 劳动歌曲演奏！
We are the crew
我们是黑石号的船员
Of the Blackstone Ship
We are happy, happy —
Toes to lips!
我们全身上下都感到非常高兴
[bookmark: OLE_LINK250][bookmark: OLE_LINK251]We don’t watch teapots 
As they boil
当它们沸腾时，我们不管茶壶
[bookmark: OLE_LINK252][bookmark: OLE_LINK253]But we wash our hands 
Incooking oil
但是我们吃前得洗手
Yo Ho Yo Ho
哟呵哟呵
[bookmark: OLE_LINK254][bookmark: OLE_LINK255][bookmark: OLE_LINK257][bookmark: OLE_LINK256]We’re Drunken Monkeys 
On the mast
在桅杆上，我们是喝醉的大猴子
Yo Ho Yo Ho
Mighty Blackstone 
Built to last
愿黑石号永驻

[bookmark: OLE_LINK272][bookmark: OLE_LINK273]ALL CELEBRATE the vanquishing of the PIRATES!
所有人庆祝战胜海盗！
[bookmark: OLE_LINK275][bookmark: OLE_LINK274][bookmark: OLE_LINK276][bookmark: OLE_LINK277]MING LE hangs on the VELCRO WALL all throughout the celebration…
挂在魔术贴壁上的明乐儿也在庆祝……

CREW船员
Yo Ho Yo Hay
                                   呀吼呀嘿
Look at us - 
看我们
It’s a Fresh New Day
崭新的一天
That’s what our Captain likes to say
这是我们船长爱说的
Yo Ho Yo Hay
呀吼呀嘿
Yo Ho Yo Hi
呀吼呀嗨
Magic Nagas
魔法师那加
Fill the sky
充斥着天空
Magic Nagas sure can fly
魔法师那加确实能飞起来
Yo Ho Yo Hi
呀吼呀嗨
MING LE (still on velcro wall) (明乐儿还在魔术墙上）
Uh… somebody…?
有人？
Help?
需要帮忙？

— THE END	— 
剧终
image1.png




